

**Referat**  
af  
**22. ordinære generalforsamling 2025**  
i  
**Vejforeningen Fuglsøvig.**

Tid: Lørdag den 7. juni 2025, kl. 14.00

Sted: Jens og Else Torp Christensens garage, Fuglsøvig 4.

**1. Valg af dirigent.**

Kirsten Steiniche, FV47, valgtes. Generalforsamlingen konstateres rettidigt indkaldt jf. vedtægterne og dermed lovlig.

Inden bestyrelsens beretning foretoges en kort præsentation af deltagere på GF; dette også som forberedelse til behandling af forslag som kræver afstemning.

Følgende medlemmer var repræsenteret ved fremmøde:

Fuglsøvig: 2,4,13,15,16,20,22,27,30,38,39,40,43,44,45,47,55A,57,61

Fuglsøvig Strandvej: 4,8,10

**2. Bestyrelsens beretning om det forløbne år v. Kaj Jessen.**

- a. Etablering af parkering v. indkørsel til området var på GF 2024; Thorkild /FV2 har forespurgt hos Naturstyrelsen og fået afslag.
- b. Claus Dam (CD) har gennemført klipning langs veje i vinterperioden som aftalt.
- c. CD varetager det løbende vejvedligehold efter aftale med bestyrelsen (med Kajs ord ”..sørger CD for et passende antal huller og bump i vejene); CD fokuserer på at lede vand bort fra vejene, men sving v. nr. 45 er en fortsat udfordring.
- d. Klipning af strandstien mangler at blive foretaget i bredden; dette bringes op med CD snarest.
- e. Efter at CD har fjernet fyrretræ på skrænt, planlægger vi at beplante skrænt med passende træ/busk naturligt forekommende i området (eg, fyr ell.). Grundejeren vil gerne betale for træerne, og foreningen sørger for arbejdet.
- f. Bestyrelsen har forespurgt om muligheden for at etablere et repos/hvilestation midtvejs på strandtrappen; ejer har afslået forespørgsel.
- g. Opmærksomhed holdes på første udgrening af vejen for at sikre mod udvaskning.
- h. Bestyrelsen arbejder med at få opdateret matrikel-kortet således at det bliver retvisende omkring sti-forhold til stranden; sagen ligger pt. til behandling hos myndighederne, hvor behandlingstiden er lang..

**Uden for formålsparagraffen:**

- i. Hjertestarter; varetages endnu af FV23, ingen særlige bemærkninger. Det vides ikke, om den har været anvendt.
- j. Badebro. Kay orienterer. Bro hævet og 8 nye plader lagt på, siden har der ikke været problemer v. højvande/storm.

- k. Naturnationalpark. Der findes en forening af lokale som varetager disses interesser ifht. dette. Der holdes møde på Molsværket i Knebel d. 17/6 kl. 19.30.
- l. Arbejdsldordag udeladt pga. problemer med kalendere; hvad gør vi i stedet: Der samles kvas ind til Sct. Hans bål d. 20/6 kl. 15..17; meld ind til Kaj Jessen hvis I har mulighed for at give en hånd med.
- m. Sct. Hans bål kl. 21.00 på stranden.

### **Kommentarer og debat som opfølgning på beretning:**

Andreas Blinkenberg/FV57: spørger ind til vej frem mod nr. 20 og foreslår at udnytte de 6 meters bredde der er afsat til vej. Kaj Jessen opfordrer til, at AB sender forslag til næste GF med beskrivelse af opgaven og en afdækning af konsekvenser (økonomi, hvem bliver berørt osv.).

### **3. Forelæggelse af revideret regnskab til godkendelse.**

Kay Skyt fremlagde regnskabet i kassererens fravær. Regnskabet blev godkendt. Foreningen er velkonsolideret med en egenkapital på 37.866Kr.

### **4. Behandling af forslag.**

ALJ præsenterede det fremsendt forslag og redegjorde for motivationen:

- Der har været stor tilslutning til etablering og drift af hjertestarteren.
- Der er ønske om at tilsikre en hjertestarterkapacitet i området som ikke afhænger af enkeltpersoners engagement.
- Det ønskes at lette administrationen af hjertestarterkapaciteten.

Med 33 fuldmagter givet og 21 stemmeberettigede medlemmer fremmødt (nr. 15 havde afgivet fuldmagt og var også fremmødt) var vedtægternes regler for afstemning om vedtægtsændringer opfyldt (min 50% fremmødte/fuldmagter; med 70 medlemmer vil det sige mindst 35)

Forslaget blev derfor sat til afstemning og resultatet er som følger: med 52 stemmer "FOR" er vedtægtsændringen vedtaget.(min. 2/3 fremmødte/fuldmagter skal stemme for = 36)

Frede Olesen/FV20 bemærkede, at "stier" ikke bliver omtalt eksplicit i passussen i formålsparagraffen omkring vores relation til myndighederne. Der var enighed om, at dette ikke kan ændres i det nuværende forslag pga. fuldmagternes vægt, men må medtages ved næste vedtægtsændring.

### **5. Vedtagelse af budget og fastsættelse af kontingent.**

Kay Skyt fremlagde budgettet, som blev godkendt. Kontingentet fastholdes på de nuværende 500 kr årligt.

Som altid er det vejret der udgør det største usikkerhedsmoment i budgettet: Nedbør i form af sne, eller som nu oftere voldsom regn og deraf følgende ekstra vejvedligehold.

### **6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter.**

Jf. vedtægterne er Kaj Jessens, Jesper K. Jensens og Mads Ammitzbøll's bestyrelsesposter på valg. Alle 3 genopstiller.

Alle blev genvalgt.

Suppleanter var ikke på valg idet disse vælges i lige år.

### **7. Valg af revisor og suppleant.**

Jf. vedtægterne er Thomas Hanberg Sørensen (Revisor) og Finn Villadsen (Revisor suppleant) på valg. Begge har indvilget i at genopstille og blev genvalgt.

## **8. Eventuelt.**

Husk at der samles kvas til Sct. Hansbål fredag d. 20/6 kl. 15; varer ca 2 timer. Meld gerne ind til Kaj Jessen, hvis I har mulighed for at deltage.

Else og Jesn Torp blev takket af Kaj for endnu engang at lægge garage til GF; andre er velkomne til at huse generalforsamlingen.